
Tant parlar d'"Eglésia dels pobres" no és el reconeixement de que la nostra Església 
 no és la seva? Com a molt els deixem estar a les portes dels nostres temples o els fem 
objecte de la nostra "opció preferencial". 
 A Jesús només el varen acollir i entendre els pobres. Per això Jesús és "seu" 
primer que tot, però avui els cristians ens n'hem apropiat. Només si els el retornem i  
en fem els nostres mestres i guies, podrem començar a construir l'autèntica Església 
dels pobres. La seva! 
 
 
   EL SECRETARIAT DIOCESÀ PER LA MARGINACIÓ 
 
 
                    Us invita a la presentació del llibre de Oriol Xirinachs 
 
    Tornem Jesús als pobres 
 
Intervindran: Josep Rodado, capellà obrer, Delegat de pastoral obrera, Mercè Solé, 
membre d'ACO i l'autor Oriol Xirinachs 
 
 
Hora : 19'30 
Dia : 19 maig 
Lloc : se Cristianisme i Justicia, c. Roger de Lluria 13, Barcelona 


